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Teknlk 30.09.2021 § 126

(Lisätietoja: Tekninen johtaja p. 040 5406 357)

Kittilän kunnan talousarvioesityksen 2022 investointiosa pitää si säl-
lään myös suunnitteluvuodet 2023-2024.

Tekninen johtaja:
Lautakunta päättää omien hankintojen osalta esittää vuoden 2022
in ves toin nit kunnanhallitukselle ja kunnanvaltuustolle hy väk syt tä väk-
si.

Päätös:
Tekninen johtaja esitti seuraavat lisäykset investoiteihin:

Puistot ja yleiset alueet
Karjavuoman tekojärvi, suunnitteluraha 40.000 e  vuodelle 2022.

Kirkonkylän kadut
Linnatien jatke, maankäyttömaksujen tuloutus 10.000 e

Raili Fagerholm esitti, että senioripuiston rakentaminen siirretään
vuodelle 2022.

Kai Jussila esitti, että moottoriurheiluradan suunnitteluun varataan
määräraha 15.000 e vuodelle 2022.

Raili Fagerholm esitti, että 94140 Myllyn alueen katujen saneeraus
siirretään vuodelle 2023.

Raili Fagerholm esitti, että 94151  Laaksotori ja maanalainen P-alue
siirretään vuodelle 2023.

Tämän pykälän käsittelyä jatketaan seuraavassa kokouksessa.

Ville Jokela poistui kokouksesta tämän asian käsittelyn aikana klo
16:14. Outi Marttila poistui kokouksesta tämän asian käsittelyn
aikana klo 16:40. Pekka Rajala poistui kokouksesta tämän asian
käsittelyn aikana klo 16:41.
__________



Teknlk 02.11.2021 § 134

Päätös:
Esittelijä muutti esitystä seuraavasti:
96000 Kirkonkylän tulvapenkenger TAES 22 menot -400.000 € tulot
200.000 €, TS24 menot -700.000  tulot 350.000 €.

97119 Kirkonkylän koulukeskus TAES 2022  menot -6.500.000 € 
TS23 menot -7.000.000 €

97503 Palvelutalo Pääskylä TAES 2022 -40.000€

94131 Kuitukaapelointi TAES 2022 0€ TS23 -220.000€ ja tulot
176.000€.

Lautakunta päätti yksimielisesti siirtää senioripuiston rakentamisen
vuodelle 2022  kustannus 210.000 €.

Lautakunta päätti yksimielisesti, että moottoriurheiluradan
suunnitteluun varataan määräraha 15.000 € vuodelle 2022.

Esitykset Myllynalueen katujen saneerauksen ja Laaksontien
määrärahojen siirrosta Raili Fagerholm veti pois.

Lautakunta päätti hyväksyä esittelijän esityksen edellä olevin
muutoksin ja lisäyksin.
__________


